
 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 12.4.2023, kl. 17.00 – 19.00 
 

 

Deltagere:  Carina Faaborg, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, Anne Thidemann, Rasmus, Per 

Lund, Elevrepræsentanter, Daniel Storsveen, Trine Dahl, Dan Andersen, Ivan Børsting og Lise Juul 
Agerholm 

Afbud: Rasmus Philkær og Anna Crawford 

Referent: Lise Juul Agerholm 

Gæst: Mads Jacobsen, Viceskoleleder Skåde skole 

 

1. Nyt fra formanden 
Vi skal genbesøge vores egne principper og ryddet op på skolens hjemmeside. Bestyrelsen har til 
lektie at genlæse principperne til næste gang. Ivan sender principper ud. 
 

2. Nyt fra elevrådet 
 
De nye faciliteter, der er kommet i forbindelse opkvalificering af frikvarterne, fungerer fint. Det er 
rigtig godt, når mobilpolitikken nu er igangsat. 
 
Toiletterne er stadig et problem.  
 
 

3. Nyt fra ledelsen 
Kåre (Administrationsleder) gennemgår Højvangskolens regnskab 2022 og budget 2023 
Bilag sendt ud forud for mødet. 
Konklusionen er, at skolen har en sund økonomi. 
Skolebestyrelsen godkender regnskab 2022 og budget 2023 
Bestyrelsen ønsker et mere nuanceret skriv som udgangspunkt for drøftelse til næste års 
gennemgang. 
 
Skolen har afholdt Rynkebyløbet. Det har været en vellykket begivenhed, hvor skolen var fælles om 
at indsamle penge ind til lungesyge børn. 
 
Skolen har afholdt en pædagogisk dag, hvor mødekulturen blev drøftet. 
 
 
Udskolingen skal tales op, og vi vil orientere ud til forældre i udskolingen, hvad Højvangskolens 
udskoling kan tilbyde. 

 
 

4. Nyt fra medarbejderne  
 



 
I SFOen er man bl.a. optaget af, at hvorledes man anvender SFO-personalet til særlige opgaver 
omkring børn. 
 

5. Nyt fra de skolefrivillige 
Der er nye skolefrivillige på vej, og vi kan få skoletanter og skoleonkler i hele indskolingen. 

 
Den 26/4 er der GF i Fællesrådet, Højvangskolen er medlem og jeg vil gerne opfordre til at 2 
deltager ( evt en fra skolebestyrelsen), man har 2 stemmer.  Efter GF er der temamøde  " Vision for 
Stavtrup" her kan alle  i Stavtrup deltage, forhåbentligt kommer der mange. Skolen er jo centralt 
placeret i Stavtrup og det vil være godt at få skolen tænkt godt ind i forskellige sammenhænge. 
 
 

6. Nyt fra foreningsrepræsentant 
Der er afholdt møde Højvangskolen, Friskolen og Dagtilbud vedr. samarbejde omkring den nye 
mulitihal.  
 

7. Princip for meddelelsesbog 
Ivan gennemgår principper for meddelsesbogen.   
 
Princippet sendes ud med referatet. Der sendes et princip mere ud 
Tilbagemelding til Ivan inden 5. maj v 
 
 

8. Næste års planlægning. Timefordelingsplan sendes ud til bestyrelsen. Se link. 
 
 

9. Godkendelse af referat 
 
Højvangskolens mellemform (lege-, børne- og unge fællesskab) – udsættes til næste møde 

 
 
Næste møde er 10. maj 


